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Fractie VVD 
Mevrouw S.J.W. Reemst-Start 
 

Geachte mevrouw Reemst-Start, 
 
Op 21 september 2018 heeft u, op grond van artikel 42 van de Organisatieverordening 
van de gemeenteraad, schriftelijke vragen gesteld over de tijdelijke en toekomstige 
verlichting van de fietspaden aan de Stationsweg. Hierbij beantwoorden wij uw vragen.  
 
Huidige situatie 
 
Vraag 1: Waarom staat ‘s avonds niet alle straatverlichting aan? 
 
Antwoord: Wij hebben de verlichting tijdens de avondsituatie gecontroleerd. Geconsta-
teerd is dat ter hoogte van de Van Wijnbergenlaan 2 verplaatste lichtmasten niet wer-
ken. Tevens zijn er langs de Stationsweg tussen de Van Wijnbergenlaan en Wen-
copperweg 2 lichtmasten die niet werken. Vanwege de onveiligheid die dit veroorzaakt 
wordt dit op zo kort mogelijke termijn opgelost. 
 
Vraag 2: Is er gedurende de aanleg van het nieuwe fietspad tijdelijk extra verlichting 
mogelijk bij het fietspad dat nu in twee richtingen gebruikt moet worden? 
 
Antwoord: Momenteel fietst het fietsverkeer tweezijdig over het bestaande fietspad aan 
de zijde van het bos. Behalve het herplaatsen van de bestaande verlichting langs de 
rijbaan wordt langs dit fietspad aan de oostzijde van de Stationsweg nieuwe verlichting 
geplaatst. Op korte termijn plaatsen we tijdelijke verplichting langs het fietspad in af-
wachting van de definitieve nieuwe masten. 
 
Nieuwe situatie 
 
Vraag 3: Wordt er in het verlichtingsplan rekening gehouden met de nieuwe situatie 
(twee rijrichtingen), de ligging naast het bos en het intensieve gebruik door jongeren? 
 
Antwoord: Ja, ten opzichte van de bestaande situatie worden er langs het tweerichtin-
genfietspad nieuwe lichtmasten bijgeplaatst voor zover dit fietspad is gelegen in het 
bos. Er is een verlichtingsplan opgesteld om te bepalen waar welke (extra) verlichting 
nodig is. Dit resulteert in het bijplaatsen van 11 lichtmasten met een hoogte van 4 me-
ter en een onderlinge afstand van ca. 30 meter.  
 
 
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders, 
 
 
H.F.B. van Steden  dr. J.W.A. van Dijk 
secretaris    burgemeester 


